

**EVIDENCE**

[Recorded by Electronic Apparatus]

[Texte]

Monday, June 26, 1989

• 1851

**The Chairman:** Order. I will start by reading the proceedings of a letter from the Speaker appointing a chairman of the Legislative Committee on Bill C-12:

Dear Colleague:

Pursuant to Standing Order 113, this is to confirm your appointment as Chairman of the Legislative Committee on Bill C-12, an Act respecting museums.

Sincerely yours,

Marcel Danis

Deputy Speaker

Mr. Clerk, would you read the order of reference as adopted by the House.

**The Clerk of the Committee:** That Bill C-12, An Act respecting museums, be now read a second time and referred to a legislative committee.

**The Chairman:** The staff person assigned to the committee is Mr. Louis-Philippe Côté, a parliamentary counsel from the Office of the Law Clerk. He is not here today, but we have René Lemieux, research officer from the Library of Parliament.

There is a motion I would like to ask of the committee, that the committee print 750 copies of its *Minutes of Proceedings and Evidence*, as established by the Board of Internal Economy.

Mrs. Anderson moves it.

Motion agreed to

**The Chairman:** Receiving and printing of evidence when a quorum is not present: the motion I will present here is that the chairman be authorized to hold meetings to receive evidence and authorize printing when a quorum is not present provided that three members are present, including the chairman, and in the absence of the chairman the person designated to be chairman of the committee.

**Mrs. Finestone (Mount Royal):** Could we add to that at least one member of the opposition?

**Mrs. Anderson (Simcoe Centre):** Does that mean three members including the chairman and one member of the opposition?

**The Chairman:** Do you move that, Mrs. Anderson?

**Mrs. Anderson:** That is including one member? Yes.

Motion agreed to

**TÉMOIGNAGES**

[Enregistrement électronique]

[Traduction]

Le lundi 26 juin 1989

**Le président:** À l'ordre. Je commencerai par vous lire une lettre du président de la Chambre me désignant comme président du Comité législatif sur le projet de loi C-12:

Cher collègue:

Conformément à l'article 113 du Règlement, cette lettre confirme votre nomination comme président du Comité législatif sur le projet de loi C-12, Loi concernant les musées.

Sincèrement vôtre.

Marcel Danis

Président adjoint

Monsieur le greffier, voudriez-vous lire l'ordre de renvoi adopté par la Chambre.

**Le greffier du comité:** Que le projet de loi C-12, Loi concernant les musées, soit maintenant lu une deuxième fois et déferé à un comité législatif.

**Le président:** La personne affectée à notre comité est M. Louis-Philippe Côté, conseiller parlementaire du Bureau du légiste. Il n'est pas ici aujourd'hui, mais nous avons René Lemieux, documentaliste de la Bibliothèque du Parlement.

J'aimerais que quelqu'un propose que le comité fasse imprimer 750 exemplaires de ses *Procès-verbaux et Témoignages* ainsi que l'a établi le Bureau de la régie interne.

M<sup>me</sup> Anderson le propose.

La motion est adoptée.

**Le président:** Audition et impression des témoignages en l'absence de quorum. La motion est la suivante: Que le président soit autorisé à tenir des réunions pour recevoir des témoignages et autoriser leur impression en l'absence de quorum, pourvu que trois membres, dont le président ou, en son absence, son suppléant, soient présents.

**Mme Finestone (Mont-Royal):** Pourrait-on ajouter à cela au moins un membre de l'Opposition?

**Mme Anderson (Simcoe Centre):** Voulez-vous dire trois membres, y compris le président et un membre de l'Opposition?

**Le président:** Voulez-vous proposer cette motion, madame Anderson?

**Mme Anderson:** Celle qui inclut un membre? Oui.

La motion est adoptée.